

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 46 卷 总第 487 期, 2018 年第 3 期 (2018 年 3 月) 目录
Vol. 46 No.3 (Serial No.487) March 2018 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-

铝燃料电池的进展

Development progress of aluminum fuel cells

5182 铝合金熔体夹渣物种类及其来源研究

Types and source of inclusions in 5182 aluminum alloy melt

铝合金罐体封头分层原因分析及预防措施

Causes of vessel head layering of aluminum tanks and preventive measures

铸锭不均匀化处理对 Al-1.01Mg-1.11Si-0.38Cu-0.69Mn 合金热轧板显微组织的影响

Effects of homogenization-free on the microstructures of hot-rolled Al-1.01Mg-1.11Si-0.38Cu-0.69 Mn alloy plates

半空心铝型材一模双孔导流式挤压模结构

Flow-guided extrusion die with twin cavities for semi-hollow aluminum profiles

铝合金圆管冷弯成形生产线设计

Design of roll forming production line of aluminum alloy tubes

AZ31 镁合金电池筒反挤压成形模拟与试验验证

Simulation and experimental test of backward extrusion forming for AZ31 magnesium alloy battery cylinder

含钪 **2009** 铝-锂合金热压缩变形行为及其组织演变

Hot compression deformation behavior and microstructure evolution of 2099 Al-Li alloy with Sc addition

多点成形路径对 1561 铝合金成形质量影响

Influence of the multi-point forming path on the forming quality of 1561 aluminum alloy

电池场对 **7B04** 铝合金时效析出行为的影响

Effects of current field on the aging precipitation behavior of 7B04 aluminum alloy

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com

* **Lw** 中外文献推荐 / **Lw** Recommended journal articles from China and abroad